



大虾牛油果沙拉

CNY 78/份

Avocado & Prawn Salad

配以混合生菜和樱桃番茄, 藜麦, 煮鸡蛋, 油醋汁

Served with assorted lettuce and cherry tomato, quinoa, boiled egg wedges, vinaigrette

招牌凯撒沙拉

RMB 68

Caesar Salad

罗马生菜, 面包丁, 烟肉碎, 帕马臣芝士和凯撒汁酱

Romaine lettuce, croutons, bacon bits, parmesan cheese and Caesar dressing

帕尔马火腿芝麻菜

RMB 68

Parma Ham & Arugula

配以蜜瓜

Served with honey melon



国际混合冷切拼盘

RMB 68

International Cold Cut Platter

配以5种冷切肉或烟熏鱼和各类酸菜

Served with 5 kinds of the cold cut or smoked fish and pickles

经典芝士配干果和饼干

RMB 68

Classic Cheese Platter

提供4款各国芝士, 配以苏打饼干, 干果和坚果

Provide 4 kinds of international cheese, served with crackers, sundried fruits and nuts

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax(where applicable) payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求, 请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.



椒盐鸡肉掌中宝

CNY 68/份

Spicy Chicken Feet

配以干辣椒和花生米

Wok-fried crispy chicken feet with sundried chili and peanuts

武汉脆炸藕夹

RMB 38

Wuhan Crispy lotus

配辣椒酱

Stuffed lotus with pork fillings, served with local chili sauce



铁板武汉豆皮

RMB 38

Wuhan Dou Pi

加热铁板

Served with hot iron pan



以上价格均为人民币，并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税（如适用）。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax (where applicable) payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求，请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.



国际小吃拼盘

International Snack Platter

CNY 98/份

炸鸡翅,炸鱼块,炸薯条,炸春卷,炸虾片

Deep-fried chicken wings, fish chips, French fries, spring roll, shrimp crackers



春卷

Spring Rolls

手工自制半拍春卷,配以香醋

Homemade half dozen spring rolls served with vinegar

RMB 38

炸薯条

French Fries

配以番茄酱

Served with ketchup

RMB 38

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax(where applicable) payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求, 请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.



牛肉沙爹串

CNY 88/份

Beef Satay

配以沙爹酱

Served with satay sauce

椒盐炸鸡翅

RMB 58

Chicken Wings

香酥鸡翅配辣酱

Sauteed crispy chicken wings with spicy chili

日式脆炸天妇罗

RMB 68

Tempura

脆炸茄子, 节瓜, 大虾, 蘑菇, 配以酱油和芥末

Deep-fried eggplant, zucchini, prawn, mushroom,
served with soy sauce and wasabi



以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge
and any government taxes and value-added tax(where applicable)
payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求, 请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.



墨西哥玉米片蘸酱

CNY 38/份

Mexican Nachos

配以牛油果酱

Served with guacamole

法式荞麦可丽饼

RMB 48

Buck wheat crêpe

配以熟火腿,鸡蛋和芝士,薯条

With ham, egg and cheese, Frech fries

烟肉洋葱乳蛋饼

RMB 48

Quiche Lorraine

焗烟肉,洋葱乳蛋饼,配以薯条

Gratin with bacon and cheese, served with French fries

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax(where applicable) payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求, 请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.



罗西尼牛肉汉堡包

CNY 98/份

Rossini Beef Burger

配以香煎鹅肝, 黑松露汁, 卷心菜沙拉, 薯条

Served with goose liver and truffle sauce, coleslaw salad, French fries

新加坡鲜虾叻萨

RMB 98

Singapore Prawn Laksa

配以咖喱和椰浆

Curry and coconut broth

香煎脆皮鸡扒

RMB 78

Pan-fried Chicken Leg

配青葡萄奶油汁

Served with green grape sauce



公司三文治

RMB 88

Shangri-la Club Sandwich

配以煎鸡胸, 烟肉, 煎鸡蛋, 番茄和生菜, 任选白吐司或全麦吐司

With grilled chicken, crispy bacon, fried egg, tomato and lettuce on toasted white or whole wheat bread

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax(where applicable) payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求, 请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.



香煎三文鱼扒

CNY 148/份

Grilled Salmon Fillet

配蒜香黄油汁

Served with herbs and butter sauce

武汉热干面

RMB 48

Wuhan Re Gan Noodle

配以芝麻酱和辣萝卜丁

Served with sesame paste and spicy diced radish

武汉特色牛肉汤面

RMB 68

Wuhan Beef Noodle In Soup

自制红烧牛腩, 配以青菜和煎鸡蛋

Homemade beef flank with soy sauce, served with vegetable and fried egg

蒜香炒饭

RMB 68

Fried Rice

蒜蓉, 腊肠炒饭

Wok-fried rice with chopped garlic and preserved pork sausage

海南鸡饭

RMB 98

Hainan Chicken Rice

白切鸡, 鸡香米饭, 鸡汤, 辣椒酱, 鸡饭酱油和姜蓉

Poached chicken, chicken flavor rice, chicken broth, chili, soy and ginger sauce

以上价格均为人民币, 并需加收10%服务费

及在上述价格与服务费总额上计征的政府税及增值税(如适用)。

All prices are in RMB and are subject to 10% service charge and any government taxes and value-added tax(where applicable) payable on the prices together with the service charge.

如果您对某些食物有过敏反应和特殊要求, 请告知我们的服务员

IF YOU HAVE FOOD INTOLERANCES OR ALLERGIES, PLEASE ADVISE OUR ASSOCIATES.